
Title (en)
ASSEMBLY COMPRISING A ROTATING MOVING PART MADE OF NON-MAGNETIC MATERIAL AND A BEARING PROVIDED WITH A CONE

Title (de)
BAUGRUPPE MIT EINEM ROTIERENDEN BEWEGLICHEN KÖRPER AUS NICHTMAGNETISCHEM MATERIAL UND EINER MIT EINEM
KONUS VERSEHENEN LAGERBUCHSE

Title (fr)
ENSEMBLE COMPRENANT UN MOBILE TOURNANT EN MATÉRIAU AMAGNÉTIQUE ET UN COUSSINET MUNI D'UN CÔNE

Publication
EP 4033307 A1 20220727 (FR)

Application
EP 21152892 A 20210122

Priority
EP 21152892 A 20210122

Abstract (en)
[origin: US2022235438A1] An assembly (10), in particular fora timepiece, including a rotary wheel and a bearing, like a jewel (20), the rotary wheel
being provided with at least one pivot (17) including at least partly a non-magnetic material, preferably entirely, the bearing including a face (6)
provided with a hole (8) formed in the body of the bearing and with a functional geometry at the entrance of the hole (8), wherein the functional
geometry has the shape of a cone (12), and wherein the non-magnetic material of the pivot (17) includes an alloy to be chosen from materials
containing copper, materials containing palladium or materials containing aluminium.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble (10), notamment pour une pièce d'horlogerie, comprenant un mobile tournant et un coussinet, telle une pierre
(20), le mobile tournant étant muni d'au moins un pivot (17) comportant au moins en partie un matériau amagnétique, de préférence en totalité,
le coussinet comportant une face (6) pourvue d'un trou (8) formé dans le corps du coussinet et d'une géométrie fonctionnelle à l'entrée du trou
(8), caractérisée en ce que la géométrie fonctionnelle a une forme de cône (12), et en ce que le matériau amagnétique du pivot (17) comprend un
alliage à choisir parmi des matériaux à base de cuivre, des matériaux à base de palladium ou des matériaux à base d'aluminium.
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